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2022-02-23 

 

Styrelsemöte 
 

Närvarande: Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Anders Glemfelt, Gunnar Andreasson, Caroline Mollmyr, 
Mathias Lennartsson, Linda Claesson, Emil Larsson 

 

1. Mötet öppnas 

Caroline öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

2. Föregående protokoll 

Kvarstående: 
 Solceller.  

 Hemsidan, nytt domän kommer att lösas. Förhoppningsvis klart inom kort. 

 Fråga lyfts om det kan vara aktuellt att iordningsställa konferensrummen till kontorshotell för 
de som vill ska kunna hyra en skrivbordsplats. Kommer undersökas vidare.  

 Diskussion kring ventilationen. Vi ber Mathias se över spjället till ventilationen till gymmet.  

 Fast nätverkspunkt samt passersystemet. Vi behöver börja med nätverket och sen ta 
passersystemet vid ett senare tillfälle. Mathias har kollat upp kring accesspunkter som skulle 
kunna tillåta ca 200 användare på wifi. Det kommer även att installeras några fasta 
acesspunkter där behov finns. Det ska vara gästnätverk. Beslutar att Mathias köper in och 
åtgärdar enligt presenterat förslag.  

 Mathias ansvarar för att dra ut nya nätverkspunkter under vinter, förbereder även för eventuellt 
byte av passersystem då det nuvarande börjar bli gammalt.  

 Målning på parkeringen, arbetet är påbörjat. Anders har stämt av med Servicekontoret som 
löser det när det blir torrt och snöfritt.  

3. Ekonomi 

 Ekonomin är fortsatt god.  

 Insättning av kapital görs under några månader för att sprida riskerna.  

 Första kvartalet är fakturerat.  

 Alla fakturor för 2021 är skickade.  

 Anders har påbörjat bokslutsarbetet. 

4. Uthyrning och arrangemang 

 Det är lite mindre regelbunden aktivitet i hallen, liknande tidigare säsong.  

 En del tillfälliga arrangemang bokade under våren.  
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5. Gymmet 

 Önskemål inköp till gymmet: nya stretchmattor, ytterligare löpband, småskåp för skoförvaring 
mm, byte av band i skierg, wifi till gymmet. Målsättning att få wifi klart under mars. Sauli 
kollar upp kostnad för löpband och mattor. Beslut att inte köpa in småskåp. Sauli fixar band till 
skierg. 

 118 aktiva personer i gymmet.   

 Vi kollar över bänkarna i omklädningsrummet till gymmet då de börjar bli slitna.  

6. Pumphuset 

 Planen är att Ella Rör ska utföra arbetet under mars.  
 

7. Övriga frågor 

 Styrelsen tackar Yvonne Andersson för det arbete hon har utfört för Allhallen.  

 Susanna Henriksson kommer ta över ansvaret för städet av Allhallen samt hantering av 
gymbrickor och uthyrning av Allhallen. Även vissa enkla vaktmästartjänster. Gäller från 1 
mars 2022. 

 Yvonne och Sauli kommer finnas kvar som backup vid behov. 

 Vi tackar Kjell Claesson för bensinen till gräsklippningen. 

 Elstolparna/laddstationerna kommer aktiveras inom kort. Vi uppmanar alla att bara nyttja dessa 
platser under laddning för att flera ska kunna nyttja platserna. 

8. Årsmöte kommer bli 20 april kl 18.30. Årsmötet inleds med mat och själva årsmötet börjar kl 
19.00. Caroline och Linda ansvarar för maten.  

9. Nästa möte 

7 april 2022 kl 19.00 via teams.  

 

 
 


